



CHAPITRE 49

Loi concernant le secrétaire de la Commission des accidents du travail de Québec

[Sanctionnée le 31 janvier 1957]

SA MAJESTÉ, de l'avis et du consentement du Conseil législatif et de l'Assemblée législative de Québec, décrète ce qui suit:

S.R.,
c. 160,
a. 52, am.

Secrétaire.

Entrée en vigueur.

1. Le paragraphe 3 de l'article 52 de la Loi des accidents du travail (Statuts refondus, 1941, chapitre 160) est remplacé par le suivant:
"3. Le lieutenant-gouverneur en conseil peut nommer, durant bon plaisir, au salaire annuel de sept mille dollars, un secrétaire à la commission."

2. La présente loi entrera en vigueur le jour de sa sanction.

CHAPTER 49

An Act respecting the secretary of the Quebec Workmen's Compensation Commission

[Assented to, the 31st of January, 1957]

HER MAJESTY, with the advice and consent of the Legislative Council and of the Legislative Assembly of Quebec, enacts as follows:

1. Subsection 3 of section 52 of the Workmen's Compensation Commission (Revised Statutes, 1941, chapter 160) is replaced by the following:
"3. The Lieutenant-Governor in Council may appoint, during pleasure, at the annual salary of seven thousand dollars, a secretary to the Commission."

2. This act shall come into force on the day of its sanction.